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Protokół z komisji Or%anizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy

Czaplinek w dniu 12.10.2020 r.

W dniu 12.X.2020 r. zostało zwołane posiedzenie komisji Organizacyjnej,
Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek.

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do niniejszego protokołu
(Załącznik nr 1)

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojć
poinformował, że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji:

1. Wystąpienie Komendanta Policji pana Dariusza Danisa.
2. Omówienie projektów uchwał Rady Miejskiej w Czaplinku

na najbliższą sesję.
3. Sprawy różne.

Ad 1) Na początku komisji głos zabrał pan Dariusz Denis, który przedstawił
zebranym radnym sytuację oraz sprawozdanie z działań Policji w okresie letnim.
Szczegółowo omówił wszelkie rodzaje wykroczeń i przestępstw popełnianych
na terenie Miasta i Gminy Czaplinek. Radni przyjęli sprawozdanie komendanta
bez żadnych uwag.

Ad 2)

• Projekt uchwały 234/20- omówił Burmistrz Miasta- bez uwag,
• Projekt uchwały 235/20 — omówiła pani Dorota Sielatycka Traczyk.

Radny Wacław Mierzejewski zadał pytanie czy tylko sołtys danej wsi ma
prawo pobierać podatek. Pani Dorota poinformowała, że nie. Podatek
może również pobierać inna osoba wymieniona w uchwale.

• Projekt uchwały 236/20 - omówiła pani Dorota Sielatycka Traczyk. Radny
Wacław Mierzejewski poinformował, że jest negatywnie nastawiony do tej
uchwały i podwyżek które ona z sobą niesie. Zaproponował, aby
Burmistrz przemyślał te podwyżki i zmienił je.



Burmistrz poinformował zebranych, że nie zamierza nic zmieniać
a przedstawione wzrosty poszczególnych stawek zostały przemyślane
i porównując je do ościennych Gmin są niższe. Radny Michał Olejniczak
zapytał ile firm skorzystało z pomocy związanej z funkcjonowaniem tarczy
antykryzysowej. Pani Dorota odpowiedziała, że z pomocy skorzystało 10 firm
na kwotę około 90 tyś zł. Burmistrz poinformował, że wzrosty są przemyślane
i realne.

• Projekt uchwały 237/20 — omówił Burmistrz. Radny Wacław
Mierzejewski poinformował, że w tej uchwale nie pasuje mu paragraf 3.

• Projekty uchwał 23 8/20,239/20 oraz 250/20- omówił przewodniczący
Michał Olejniczak- bez uwag.

• Projekt uchwały 240/20 — omówił pan Krzysztof Kryszan- bez uwag.
• Projekt uchwaly 241/20 — omówił pan Krzysztof Kryszan. Radny Wacław

Mierzejewski poinformował, że warto pochylić się nad zabezpieczeniem
byłego pałacu w Miłkowie, który obecnie jest w minie.

• Projekt uchwały 242/20 — omówił pan Krzysztof Kryszan. Radny
Władysław Wojtowicz złożył wniosek, aby ten grunt wystawić do
przetargu ograniczonego lub nieograniczonego. Tomasz Marcinak zadał
pytanie Burmistrzowi, dlaczego niektóre działki wystawia się do
sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego a inne w drodze przetargu
ograniczonego. Radny poinformował, że nie powinno się robić wyjątków.
Burmistrz powiedział, ze nie robi żadnych wyjątków.

• Projekt uchwał: 243/20, 244/20, 245120. 246/20, 246/20, 247/20- omówił
pan Krzysztof Kryszan, bez uwag.

• Projekt uchwały 248/20 omówiła pani Emanuela Nowak. W związku
z złożeniem wniosku przez radnego Marcina Bernata do tego wniosku
odniósł się radny Sebastian Matułojć, który przedstawił jak wyglądały
prace nad jednym z zadań, które zostało ujęte w uchwale związanej
z zmianą w budżecie Gminy Czaplinek.

• Projekt uchwały 249/20- omówiła pani Emanuela Nowak. Radny Wacław
Mierzejewski zapytał się czy wprowadzane zmiany związane są
z uwagami, które przesłało RIO. Pani Emanuela Nowak poinformowała,
że te zmiany są właśnie z tego powodu, że RIO przesłało swoje uwagi.

• Projekt uchwały 25 1/20 — omówił pan Dariusz Sapińsid. Radny Wacław
Mierzejewski poinformował, że ta uchwała powinna być spójna z Strategią
Gminy Czapłinek.
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Ad 3) W sprawach różnych glos zabrał radny Sebastian Matułojć, który
poinformował, że w najbliższym czasie zwoła komisję, na której zostaną
przedstawione koncepcje zagospodarowania działki przy działce po byłym
Nadleśnictwie.

Przewodniczący komisji odczytał wniosek właściciela Camper Czaplinek
o wydzierżawienia działki, na której znajduje się droga Gmina. Radny Wacław
Mierzejewski poinformował, że jest przeciwny wydzierżawianiu dróg
gminnych.

Radny Wacław Mierzejewski zapytał się, dlaczego zaplanowano wykonanie
prac związanych z naprawą wodociągów w dzień, co miało spowodować brak
wody w godz 8.00-14.00. Radny uważa, że takie prace powinny być
wykonywane w nocy.

Radny Wacław Mierzejewski poinformował, że powinien być harmonogram
ważnych wydarzeń w Gminie Czaplinek.

Radny Wacław Mierzejewski poinformował również zebranych, że zgodnie
z ogłoszeniem, które ukazało się na BiP - ie wynika, że nasi mieszkańcy
powinni udać się na szczepienia przeciwko grypie do Szczecina.

Radna Ewa Sobczak poinformował, że warto zorganizować spotkanie
z WOPR-em, aby ustalić zasady współpracy.

Burmistrz poinformował, że rozmawiał z prezesem ZGK i nie było
możliwości naprawy wodociągu w nocy. A za informacje dotyczące
harmonogramu i ogłoszenia Burmistrz podziękował za zwrócenie uwagi.

Protokół sporządził Przewodniczący Komisji
Sebastian Matułojć 4jJr
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